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Motie Meer groen, meer bomen en betere en mooiere leefomgevinq in Westland

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 9 november 2021;

Overwegende

dat het College recent de Groenvisie heeft toegestuurd aan de Raad en deze

tezijneftijd wordt vastgesteld ;

dat de zoveelste visie weer -de 45e sedert het aantreden van dit College- is

opgesteld door een extern bureau en zonder concrete uiWoeringsplannen;

dat het College ook erkent dat geen financiële middelen zijn uitgetrokken en er

ook nog geen direct voor uitvoering geschikt zijnde plannen -anders dan die er

jaren zijn en ook nog niet werden uitgevoerd- kunnen worden uitgevoerd;

dat voor Westland het goed zou zijn na te gaan welke straten zich eftoe lenen om

van bomen voorzien te worden en wat dat dan betekent voor

leefbaarheid/groen/bomentekoft. Als dat wordt gedaan, dan lijken snel grote

slagen gemaakt te kunnen worden met een direct zichtbaar effect, maar ook het

wandelen / fietsen aantrekkelijker maakt;

dat als pilot wellicht zou kunnen worden gedacht aan bomen langs de Zijdijk,

Zanddijk en Strandweg in 's-Gravenzande in de teen van de dijk en wel

boomsoorten die daar dan goed "gedijen";

dat het College snel zou kunnen laten bezien -wel met een positieve insteek- of
het daar technisch mogelíjk is en wat de kosten zullen zijn en wat de bewoners er

van vinden. De locaties werden door één van de omwonenden gesuggereerd. Als

tempo gemaakt wordt en de lichten op groen komen te staan, zou wellicht deze

winter nog uitgevoerd kunnen worden. Op deze wijze kunnen snel slagen gemaakt

worden in Westland door aanplant van ca. 1.500 bomen. Bijkomend voordeel is

een groene toegang naar de zee, hetgeen Westland nog aantrekkelijker maakt

voor mens en dier;

,J)

@ Pv

G

v



- 2-

Verzoekt het College:

Om te bezien welke wegen/straten in Westland snel van goede bomen voorzien kunnen

worden die geen onnodige overlast geven door vruchWal etc.;

En voorts

Om snel -met een sooft quíckscan- te bezien of een pilot aan de Zijdijk, Zanddijk en

Strandweg met aan L of 2 zijden bomen technisch mogelijk en haalbaar is en wat de

kosten zullen bedragen en bij positieve haalbaarheid de omwonenden eerst te polsen

wat zij van aanplant vinden.

Gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fracties
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Westland Verstandig,

Peter Duijsens

GroenLinks Westland

Ulbe Spaans

PvdA Westland

Nico de Gier
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